
 

Side 1 

GFU – Geologisk Fagutvalg 
Styremøte referat | Januar 
 
   

Møtedato | Klokkeslett 30.01.19 | kl.16:15-18:00 | Møtested Rom 317, Geobygget 

 

Møte innkalt av Alain-Fabrice N. 

Møtetype 

Referent 

Ordstyrer 

 

Styremøte 

Maria U. 

Ragnhild M. 

 

Tilstede: Anna Vårheim, Stina Skretting, 

Ådne Bjerkeli, Alain Fabrice, Marie Solem, 

Julie Gresseth, Torjus Haakonsen, Kristoffer 

Sundsmoen, Maria Uglum, Elin Aalstad, Eirik 

Karlstad og Sofia Fredriksson. 

Meldt frafall: Ragnhild M. 

 

i) Godkjenning av innkalling og saksliste 
Godkjent 

ii) Godkjenning av referat fra forrige møte 

Godkjent 

 

I) VEDTAK 

Tildelt tid | 1 min | Sakslisteemne Vedtak | Presentatør Alle 

• Godkjenning av møte; Godkjent 

• Fabrice er ordfører; Godkjent 
• Fabrice: Ønsker å innføre månedens vits for å starte med en Ice-breaker? 

Forslaget ble Ikke godkjent. 

II) ORIENTERING 

Tildelt tid | 60 min | Sakslisteemne Orientering | Presentatør Alle 

Orientering fra hvert styremedlem i stigende rekkefølge (anbefaler å lese gjennom referat fra 

05.12 før månedens orienteringsrunde).  

1) Orientering Leder - Fabrice  

I) Turen til Danmark; Symposium. Statusoppdatering. Har snakket med 

busselskaper, og prisen kom på 20000. Bil har også blitt sjekket, dette ble et 

mye billigere alnt. Men da må vi klare å fordele alle på flere biler. 9800 kr for 

28 påmeldte, det blir ca 6 biler (hertz). Ingen egenandel. Eventuelt 4 biler t/r, 

og 2 fra Danmark, da noen vil bli med hjemover derifra. Maks for budsjett; 

foreslått 17000,- 
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Vi kan søke om ekstra stønad om det trengs. 

Innspill: Om det er under 10000 er det greit med støtte, instituttet er veldig positivt 

innstilt. GFU har 30000 penger som ikke er overførbart mellom semestrene. Vi kan 

bruke så mye som mulig innenfor mulighetens grenser.  

• Alt it alt sees dette tiltaket om felles tur til konferanse som inspirerende og 

givende både faglig og sosialt 

• Dette er en veldig god mulighet for å bygge nettverk utad. 

• Prisforskjeller med bil og buss: Buss krever også betaling av sjåfør osv. et 

ordentlig budsjett burde lages, alle utgifter langs med veien+bensin osv. 

• Før dette tiltaket godkjennes må vi få godkjenning fra fakultetet og et 

ordentlig detaljert budsjett!  

• Turen ble lovet fra øverste leder i GFU, som gjorde at vi fikk flere påmeldte. 

Dette gir komplikasjoner på muligheten til å gjennomføre gratis transport. Må 

taes til ettertanke. Dette må vi rydde opp i i henhold til hva vi kan «kreve» av 

penger av instituttet. 

 

II) Åpen dag. Infostand. Elever fra vgs kommer på besøk. Beskjed fra Gunn 

Kristin: de som ønsker og stå stand vil bli betalt, 180 kr timen. Vi trenger 3 

stykker til å stå på stand  7 mars. 

 

2) Orientering Nestleder - Anna  

I) Mnsu: Strategien for 2030 lanseres neste uke. Vi ønsker å promotere matnat 

som superkult og et hipt sted å være. Prosjektet skal jobbe med imaget til uio. 

Retter seg mer mot arbeidslivet og prøver og fremstå som mer ettertraktet. 

Dette er også en av grunnene til at de har hevet realfagskravet,R2.  

II) Sosiale arrangementer: MNSU planlegger  en dag på Escape-room. Tid er ikke 

avklart. Dette er et gratis arrangement. 

 

3) Orientering Økonomiansvarlig - Marie  

I) Ingen nyheter så langt, mer informasjon kommer senere. 

 

4) Orientering LAMU - Kristoffer  

I) Har ikke hvert på møte siden, så da er det ingen nye ting å melde. 

 

5) Orientering PUU - Ådne  

I) Har Ikke vært mange møter, men en som heter Frode?, Arrangerte en sosial 

kveld for da spesielt for første års studenter. Mange fra målgruppen møtte 

opp, og møte ble godt mottatt. For neste sosiale kveld ønsker vi flere 

anerkjente fra arbeidslivet som holder et foredrag. Dette ble positivt mottatt 

fra elever og ansatte. Dette var ikke standard foredrag med pizza og det tror 

jeg ble satt pris på 

.  

6) Orientering Epistyret - Torjus  

I) Prøver og utsette åpningstider på Epicenteret. Åpningstidene er nå til kl 17, 

Tor Thorsen er enig at det burde etableres senere åpningstider. Dette har blitt 

tatt opp på fakultets møter osv, hvorvidt åpningstider bør utvides.   
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• Innspill: Dette er en budsjettsak i henhold til å ha Securitas på jobb osv. Det at 

folk mister adgangskortet vil  ikke være en god nok grunn for å utvide tidene. 

• Inner-døren på epicenteret ble stengt tidligere enn ytterdøren. Døren er åpent, 

man må bare huske kortet sitt. Uansett utfall, vil Kl 18 være en absolutt 

seneste tidsrom. 

• Støy mellom lesesal-delen og sofa-delen i Epicenteret. Fikk svar om at dette 

blir tatt opp i romkomiteen. Mulig det blir satt opp en lettvegg mellom disse 

delene. 

• -Gæa jobber fortsatt med å sette sammen en betalingmåte for skapene i første 

etasje. 

 

7) Synliggjøring – Alle 

 I) Hvordan går det med genserne? 

• Problemer med tilbakebetalinger har satt dette litt på hylla. Instituttet ønsker 

fortsatt fokus på synliggjøring, men vi trenger en fungerende metode for betaling. 

En kan ikke alltid legge penger, det tar altfor lang tid å få tilbake. Avventer 

bestilling av gensere da andre utgifter er mer under mer «pressing matters». 

III) DISKUSJON 

Tildelt tid | N/A | Sakslisteemne Alle | Presentatør Alle 

 

• Gjennomslag for Graduation. Dette liker vi. Alle gleder seg. 

 

• Ellen: 13 Feb: trenger forslag til da hun skal holde et innlegg på fakultetsseminaret. 
Hvordan informasjon som institutt blir mottatt av forskjellige studenter osv. Hvordan 
sendes informasjon ut, hvordan når den frem? 

o Mange emailer føles unødvendige for studenter, og mailene føles som spam. 
Informasjonen forsvinner. 

o Bør informasjon komme på mail eller sosiale medier? Eller begge? 
o En mail pr kull. Info spesielt pr kull. Skille mellom master og bachelor. 

 

❖ Eirik: i Earth studentrepresentant. 
o «iEarth er et nasjonalt konsortium med mål om å revolusjonere den 

geovitenskapelige utdanningen i Norge. Gjennom studentaktiv og læringsbasert 

praksis skal den neste generasjonen av geovitere utdannes til å kunne møte de 
samfunnsmessige utfordringer vi står ovenfor i dag og i fremtiden. Senteret 
inkluderer institutt for geovitenskap ved UiB, institutt for geofag ved UiO, institutt 
for geovitenskap ved UiT og avdeling for arktisk geologi ved UNIS, som sammen 
har som mål å oppnå tittel som Senter for Fremragende Utdanning i 2019» 

o Vil utarbeide et arrangement slik som orakeltimer vi hadde i fjor: Georakel, 
studenter kan møtes for å jobbe med oppgaver med eldre studenter.  
 

❖ Karrieredag: Vi har fått midler til dette. Skal invitere geologer fra ulike bedrifter for å 
synliggjøre diverse typer jobber som finnes der ute. Hva slags jobber kan vi egentlig få? 
Gjør mye for motivasjon og deltagelse 
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❖ Mastermøte: forslag om at 1 gang i semesteret har vi et møte med bachelor og master. 
Hvor masterstudenter forteller om hvordan man jobber og hva man jobber med. 
Fortelle om oppgaven sin, slik at det kan hjelpe BSc og førsteår MSc om å velge riktig 
retning etter interesse. Time dette møtet før de velger retning. 

❖ Julie ønsker og ta ansvaret for å arrangere dette og vil gjerne fremføre sin master. 
Slutten av mars?  Viktig å gjøre dette før valg av retning/master.  

❖ Eirik - tar på seg promotere. 

 

➢ Eventuelt: 

Er det greit å spørre om master-studenter kan få en prioritering på enkelte pcer i 
U07, som har de beste pcene. Da disse pcene er sterkest og er nødvendig for å åpne tunge 
programmer.  Forslaf: ønsker undervisning sendes fra rom U107 til rom209. Vi Trenger et 
rom med gode pcer, pc rommet på master er ikke bra nok for alle. Dette bør også 
oppgraderes. Her burde det være mye bedre pcer. 

 

 


